
 
ZAB.0012.8.3.2021 

 
Protokół nr 16/21 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku  
 z dnia 24 czerwca  2021  roku 

 
 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 24 czerwca 2021  roku o godzinie 14:10  Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych Pan Jacek Ledzion dokonał otwarcia obrad Komisji, powitał wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Członka Zarządu Powiatu - Panią Agatę Wojtkowską, 
Dyrektora SPZPS we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego, Dyrektora PCPR we 
Włocławku - Panią Agnieszkę Łobodę, Dyrektora PUP we Włocławku - Panią Annę 
Jackowską. 
 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
  
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach 
uczestniczą 4  osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi 
wymagane quorum, zatem obrady są prawomocne. O godzinie 14:25 przybyła na posiedzenie 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Przewodnicząca Komisji Pani Ewa Kończyńska. 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Wiceprzewodniczący Komisji - odczytał porządek obrad wraz ze zmianami dotyczącymi 
wprowadzenia punku 9 w brzmieniu:  
Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
przy ul. Szpitalnej 6a. 
I punktu 10 w brzmieniu:  
Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w  dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
przy ul. Łady 10. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 



4. Przyjęcie protokołu nr  15/21  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
z dnia 7 maja 2021 roku. 

5. Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania 
problemów Społecznych na lata 2016 – 2025 za rok 2020. 

6. Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za rok 2020. 

7. Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu 
pieczy zastępczej. 

8. Ocena sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok. 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 

10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w  dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 

11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał  członków Komisji, kto jest za przyjęciem porządku 
obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, 
że Komisja przyjęła porządek obrad.  

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr 15/21 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 7 maja 2021 r.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji  poinformował,  że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 15/21 z dnia 7 maja 2021 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają 
jakieś pytania, uwagi do sporządzanego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag.  Wobec 
braku pytań i uwag Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 15/21 z dnia 7 maja 2021 roku i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, 
że protokół nr 15/21 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 7 maja   2021 
roku został przyjęty.  
 
5. Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

problemów Społecznych na lata 2016 – 2025  za rok 2020. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych , członkowie komisji otrzymali  Sprawozdanie  
Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania problemów Społecznych 
na lata 2016 – 2025  za rok 2020, z którym można było się zapoznać. 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków komisji , czy mają jakieś  uwagi i pytania  
do przedłożonego sprawozdania?  Nie było żadnych uwag ani pytań.  

  Wobec braku pytań i uwag Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest 
za przyjęciem Sprawozdania  Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii  
Rozwiązywania problemów Społecznych na lata 2016 – 2025  za rok 2020 i  przeprowadził   
procedurę głosowania.              

 
   Wyniki głosowania: 

 Za-4 
   Przeciw-0 
   Wstrzymało się-0 

 Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że    
komisja przyjęła Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii 
Rozwiązywania problemów Społecznych na lata 2016 – 2025  za rok 2020 . 
 

  Sprawozdanie  Zarządu Powiatu z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania 
problemów Społecznych na lata 2016 – 2025  za rok 2020  stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.   
 

6. Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za rok 2020. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych , członkowie komisji otrzymali  Sprawozdanie 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z działalności jednostki 
za rok 2020, z którym można było się zapoznać. 

Wiceprzewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Dyrektora PCPR we Włocławku, 
Panią Agnieszkę Łobodę. 

Dyrektor PCPR we Włocławku - zwróciła uwagę na rzeczy nietypowe w roku minionym,  
które były spowodowane sytuacją epidemiologiczną w kraju. W związku z tym, nie tylko 
zmieniła się organizacja pracy jednostki, ale Pani Dyrektor myśli, że innych jednostek 
również. Przyszło się zmierzyć z dodatkowymi zadaniami, które było trzeba realizować na 
rzecz powiatowych jednostek. Realizowane i koordynowane były dodatkowe pięć 
programów, które wiązały się z zabezpieczeniem dodatkowych środków na wynagrodzenia 



dla kadry Domów Pomocy Społecznej w tym roku dla placówek 
opiekuńczo  wychowawczych oraz doposażenia w środki ochrony i sprzęt ułatwiający 
funkcjonowanie w ramach pandemii. Te środki nie wymagały udziału własnego, 
finansowego po stronie powiatu , a dość mocno wsparły działania naszych jednostek 
w okresie pandemii. Także w ramach pieczy zastępczej, jeżeli mowa o tych dodatkowych 
zewnętrznych środkach, otrzymaliśmy finanse na zabezpieczenie rodzin zastępczych 
w sprzęt komputerowy, który umożliwiał dzieciom zdalne nauczanie, jak również sprzęt, 
środki ochrony osobistej dla rodzin zastępczych. Z jednej strony pandemia ograniczała nasze 
działanie, ale pozwoliła z drugiej strony też w inny sposób wydatkować środki dla osób 
niepełnosprawnych i dofinansowania, bo cześć zadań była ograniczona z uwagi na sytuacje 
w kraju. W związku z tym udało nam się rozładować coroczną kolejkę osób korzystających 
z dofinansowania do ośrodków przedmiotów ortopedycznych, środków pomocniczych 
i sprzętu rehabilitacyjnego. Środki zostały wydatkowane w 100%, co rzadko nam się 
ostatnimi laty zdarzało, bo nie zabezpieczały w pełni finansów.  

Wiceprzewodniczący Komisji - zapytał członków komisji, czy mają jakieś  uwagi 
i pytania? Nie było żadnych uwag ani pytań.  Wobec braku pytań i uwag 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem Sprawozdania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku z działalności jednostki za rok 2020 i przeprowadził procedurę głosowania.  

  Wyniki głosowania: 
  Za-4 
  Przeciw-0 
  Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że  
komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie  Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku z działalności jednostki za rok 2020. 
Sprawozdanie  Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
z działalności jednostki za rok 2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

7. Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu 
pieczy zastępczej.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji – poprosił Panią Dyrektor PCPR we Włocławku o zabranie 
głosu. 
Dyrektor PCPR we Włocławku – powiedziała, że nieustająco tą samą bolączką   
w zakresie organizacji pieczy zastępczej jest brak kandydatów na pełnienie funkcji rodzin 
zastępczych i tutaj zdecydowanie są trudności. Okazuje się, że nie jesteśmy tak naprawdę 
sami w tym zakresie, bo docierają do nas  prośby o umieszczenie z terenu całego kraju. Nie  
tylko nasz powiat ma tylko kłopoty, ale też i inne. Jeśli chodzi o piecze instytucjonalną, to 
miejsca tak naprawdę mamy zabezpieczone w naszych czterech funkcjonujących 
jednostkach. Praktycznie 90% dzieci pochodzi z terenu powiatu, które są  umieszczone 
w naszych placówkach opiekuńczo – wychowawczych. Udało się dofinansować rodziny 
zastępcze w czasie pandemii. Cały czas realizowane było dla nich w sposób zdalny 
i telefoniczny poradnictwo. Projekt „ Rodzina w Centrum 2 ” był realizowany w zakresie  
wzmocnienia i wsparcia realizacji zadań powiatowych. Dokonywane były oceny na 



bieżąco również prawidłowości sprawowanej pieczy zastępczej przez rodziców w oparciu 
o informacje szkolne, o informacje z Ośrodków Pomocy Społecznej, monitorowane były 
sytuacje rodzin zastępczych. Jeśli chodzi o środki finansowe, tutaj nie borykamy się 
z żadnymi trudnościami. Mamy środki zabezpieczone na realizacje nie tylko zadań 
obligatoryjnych, ale powiat również w uchwale, pozwolił nam gospodarować takimi 
środkami, które umożliwiają praktycznie realizacje bez jednego z zadań wszystkich zadań 
fakultatywnych, także nasze rodziny nie narzekają na możliwość dostępu i do wsparcia 
tego merytorycznego, specjalistycznego jak również i zabezpieczenie w środki finansowe. 

Wiceprzewodniczący Komisji  – zapytał członków komisji, czy mają jakieś  uwagi 
i pytania? Nie było żadnych uwag ani pytań.  Wobec braku pytań i uwag 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem Sprawozdania z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu 
pieczy zastępczej i przeprowadził procedurę głosowania. 

 Wyniki głosowania: 
 Za-5 
 Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że  
komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z działalności i efektów pracy 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie 
potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

Sprawozdanie z działalności i efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 
Włocławku w 2020 roku oraz zestawienie potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

8. Ocena sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – poprosił Pana Dyrektora SPZPS we Włocławku 
o zabranie głosu. 
Dyrektora SPZPS we Włocławku – przedstawił jak to wyglądało, czyli 1 stycznia wzrost 
wynagrodzeń, który wszedł w życie, wyłączenie stażu, następnie marzec ogłoszenie 
w kraju pandemii. Następnie przez 3 miesiące zakład pracuje 40, 45%. Nie ze względu na 
to, że nie chcieliśmy pracować, tylko dlatego, że pandemia powodowała strach wśród 
pacjentów. Dopiero koniec roku, zaczęliśmy pomału odrabiać straty. W związku z tym, to 
był naprawdę trudny rok, który też się zakończył wynikiem ujemnym, co by potwierdzało  
tą sytuację.  Jeżeli chodzi o ocenę ekonomiczną  jednostki, to została ona opracowana na 
podstawie wskaźników wymienionych w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia, które opierają 
się głównie na czterech wskaźnikach, czyli wskaźniku zyskowności, płynności, 
efektywności jak i również zadłużenia. Jak zwrócimy szczególną uwagę to przypadków 
wskaźnika zyskowności miał wartości ujemne, ponieważ była strata w wysokości 1 mln 
złotych. W związku z tym trudno było oczekiwać jakiegokolwiek zysku. Jeżeli chodzi 
o wskaźnik płynności, w tym momencie wykazała się nadpłynność, ponieważ mieliśmy 
środki otrzymane z NFZ w formie zaliczki, a nie przychodu. Ta kwota była rzędu około 
2 000 200,00 zł, zdeponowana na naszym koncie. W tej chwili rozpoczyna się proces 



odrabiania strat. Jeżeli chodzi o wskaźnik efektywności, to ten wskaźnik mówi 
o należnościach, czyli płaciliśmy co 45 dni otrzymywaliśmy środki z NFZ  średnio, 
a  płaciliśmy zobowiązania co 17 dni. Co wskazuje, że to najwyższa ocena, jeżeli chodzi 
w skali, która była przedstawiona przez Ministra Zdrowia. Jeżeli chodzi o wskaźnik 
zadłużenia na dzień dzisiejszy, nie wskazuje na to, że nasze aktywa nie pokrywają 
zobowiązań. W związku z tym zyskaliśmy największą ocenę  maksymalną. Na ilość 
punktów maksymalnie mogliśmy dostać 70, pozyskaliśmy 46. Jak na służbę zdrowia, która 
miała w tym okresie bardzo trudną sytuację, należy uznać, że jest to bardzo dobry wynik. 
Jeżeli chodzi o przyszłość, to jest zbyt wiele niepewności, obszarów, gdzie na dzień 
dzisiejszy nie wiemy. Przykładem sytuacji, która w tej chwili jest, mówi się o 4 fali 
pandemii, co może spowodować kolejne zamkniecie jak i również utrudnienie 
funkcjonowania naszego zakładu. Jeżeli chodzi o produkt krajowy brutto, planowane jest 
w roku 2025 ponad 6% wskaźnik, nie mniej na dzień dzisiejszy jest 5,3 co wskazuje, że 
tak naprawdę nadal jest to zbyt mało środków. Jeżeli chodzi o kontynuacje działalności, to 
kontakt z psychiatrią, mamy do 2023 roku z ambulatoryjną opieką specjalistyczną mamy 
przedłużone tylko do pół roku, czyli do końca 2021, jeżeli chodzi o stomatologię mamy 
przedłużone do 2022 roku, a jeśli chodzi o rehabilitację, to też również do 2022 roku. 
Chciałbym tutaj zwrócić szczególną uwagę, że nasze przychody są głównie z NFZ 
i stanowią 98 %. Widzimy, jak bardzo ważną rzeczą, ważnym kontrahentem jest NFZ. 
Pozostałe 2% głównie dotyczy diagnostyki. W związku z tym, że chcielibyśmy powiększyć 
jak najwięcej przychodów z pozostałej działalności, rozpoczynamy działania związane 
z promocją densytometrów, jak również testów na przeciwciała, tak samo chcielibyśmy 
rozwijać w dalszej części profilaktykę. Na uwagę zasługuje w tym raporcie fakt, jakie są 
zagrożenia. Jednym z zagrożeń , to jest 1/12 z NFZ, nie wiadomo kiedy i do jakiego czasu, 
będzie to rozliczane. Czy będzie to umorzone, czy będzie to trzeba odpracowywać. Na 
dzień dzisiejszy, moje rozmowy z NFZ , które trwają od 10 miesięcy niewiele przynoszą. 
Czekamy na decyzję na początku lipca. W tym roku, jak Państwo wiecie sytuacja jest dosyć 
trudna, jeżeli chodzi o zawody medyczne. Jest rozporządzenie mówiące o tym, że będą one 
wzrastały. Może to spowodować dosyć duże przesunięcia, jeżeli chodzi o koszty. Jeżeli nie 
będzie wsparcia z NFZ mogą być duże problemy. Jeżeli chodzi o przyszły rok, to wiemy, 
że minimalna płaca ma wzrosnąć do minimum 3000 zł, co również przy 50 osobach 
w naszym zakładzie, które będą podlegały wzrostu wynagrodzenia, też to będzie dużym 
kosztem. Jeżeli chodzi o wyceny, NFZ również nie podaje jak będzie wyceniane drugie 
półrocze 2021, jak i również 2022. Musimy wziąć pod uwagę wzrost energii elektrycznej, 
która dosyć mocno szybuje, jak i również to co powiedziałem na wstępie, sytuacja może 
mieć miejsce, powrót pandemii. Dobra rzecz jest taka, że w najbliższych dniach 
dostaniemy informacje z PFRON, czy nam umorzą naszą subwencję. Mamy również 
w przyszłym miesiącu rozmowy z NFZ. Może uda nam się uzyskać dobre wiadomości, co 
do wysokości kontraktów. Na koniec maja 2021, jednostka nasza uzyskała wynik dodatni 
w wysokości 9 129, 32 zł. Dla porównania w latach 2019 na koniec maja była strata 
132 000 zł, w 2020 roku była strata 867 000 zł. W związku z tym, pomimo tak trudnej 
sytuacji, która jest na rynku, uważam, że jednostka uzyskała bardzo dobry wynik 
finansowy. 

  Wiceprzewodniczący Komisji  – zapytał członków komisji, czy mają jakieś  uwagi 
i pytania? Nie było żadnych uwag ani pytań.  Wobec braku pytań i uwag 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji , kto jest za pozytywnym 



zaopiniowaniem Oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego  
Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok i przeprowadził 
procedurę głosowania. 

 Głosowanie: 

   Wyniki głosowania: 
   Za-5 
   Przeciw-0 
   Wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że         
komisja pozytywnie zaopiniowała Ocenę sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego 
Publicznego  Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok. 
 
Ocena sytuacji ekonomiczno – finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2020 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji  – zapytał członków komisji, czy mają jakieś  uwagi 
i pytania? Nie było żadnych uwag ani pytań.  Wobec braku pytań i uwag 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę 
w trybie bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy 
ul. Szpitalnej 6a i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, że  
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki ogólnodostępnej 
w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym lokalu, prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Szpitalnej 6a, 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

10. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w  dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki 



ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji  – zapytał członków komisji, czy mają jakieś  uwagi 
i pytania? Nie było żadnych uwag ani pytań.  Wobec braku pytań i uwag 
Wiceprzewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę 
w trybie bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy 
ul. Łady 10. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Wiceprzewodniczący Komisji stwierdził, 
że  komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie w  dzierżawę w trybie bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki 
ogólnodostępnej w budynku Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przy ul. Łady 10. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę w trybie 
bezprzetargowym lokalu, na prowadzenie apteki ogólnodostępnej w budynku 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku przy 
ul. Łady 10, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

11. Sprawy różne. 

Wiceprzewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania, sprawy 
w tym punkcie. Nie było żadnych głosów. 
 
12. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych w dniu 24 czerwca 2021 roku o godzinie 14:35 dokonał zamknięcia obrad 
Komisji. 

 

 

 

Wiceprzewodniczący                                                                                                                
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

                            Jacek Ledzion 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 



 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 


